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PROCES VERBAL 

 

      Încheiat azi data 17.08.2023, ora 15:00 cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al 

orașului Rupea. 

   Sunt prezenti 12 consilieri, lipsesc dl. Cocora  Sebastian Flavius, dl. Vrânceanu Marian. 

   Dl.  Pascu Dorel Amos, președintele de ședință deschide ședința. Se supune la vot  procesul 

verbal de la ședința anterioară, se aprobă în unanimitate. Se  dă  citire ordinii de zi, se supune 

la vot și se aprobă în unanimitate. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobare Deviz General actualizat Grădiniță, comisiile dau aviz 

favorabil, se supune la vot, se aprobă în unanimitate. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobare actualizare Strategia de Dezvoltare Locală, comisiile 

dau aviz favorabil, se supune la vot, se aprobă în unanimitate. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobare proiect Digitalizare Spitalul Orășenesc Rupea, 

comisiile dau aviz favorabil, se supune la vot, se aprobă în unanimitate. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobare închiriere 2(două) încăperi din incinta Bibliotecii 

Orășenești Rupea, comisiile dau aviz favorabil, se supune la vot, se aprobă în unanimitate. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobare documentații cadastrale, comisiile dau aviz favorabil, 

se supune la vot, se aprobă în unanimitate. 

6. Proiect de hotărâre privind neasumarea de catre UAT Or. Rupea a responsabilității 

organizării și derulării procedurilor de atribuire a contractelor pentru produsele aferente 

programului pentru școli(lapte si corn), comisiile dau aviz favorabil, se supune la vot, se 

aprobă în unanimitate. 

7. Diverse - se înscrie dl. Șoancă Nicolae și dl. Micu Gheorghe. 

dl. Șoancă:îl rog pe dl. Rakosi să ne prezinte care este situația examenelor de la evaluarea 

națională. 

dl.Rakosi: pot  să vă spun că nu s-a îmbunătățit nimic față de anul trecut, este același nivel. 

dl. Șoancă: propun ca într-o ședință următoare  să ne fie prezentată o situație a examenelor de 

la școala generala și de la liceu. 

dl. Rakosi: Primăria are reprezentant în Consiliul de Administrație 

dl. Șoancă: este normal să știm, la următoarea ședință să se treacă pe ordinea de zi. 

dna. secretar: voi face o adresă celor două instituții prin care solicit o situație  privind 

examenele de la evaluarea națională și bac 

dna. Antal: metodic, ar trebui să știm rezultatele de la simulare si apoi de la evaluare ca sa 

putem vedea cat s-a progresat și dacă nu, de ce nu s-a progresat? 

dl. Rakosi: avem 16 elevi care nu au  intrat la liceu. 

dna secretar: Rupea este localitatea cu cel mai mare nr de elevi nerepartizati la liceu din judet, 

au avut medii foarte mici. 

dna. Antal: trebuie sa se puna accent pe activități extrascolare. 
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dl.Micu: proiectul cu pasarela peste paraul Cozd este blocat din cauza unei  reclamatii a unui 

concetatean de-al nostru? 

dna. secretar: problema este gazul. 

dl. viceprimar: trebuie modificat proiectul, toate sudurile, proiectantul nu a avut timp sa 

finalizeze proiectul. 

dl. Micu: pe Facebook a apărut o știre cu  Spitalul, ca a pierdut o suma de bani. 

dna. secretar: este vorba despre controlul de la Curtea de Conturi din anul 2022, a fost o 

intarziere de cateva zile cu CNAS, dar s-a rezolvat, banii s-au recuperat, nu a fost niciun 

prejudiciu, ce au preluat ziarele, e cu totul altceva. 

dl. Hellwig: sunt o serie de voci acide în legătura cu spitalul. Felicitări dnei. doctor Șulea 

pentru modul cum trateaza persoanele. 

dl. Micu: trebuie sa atragem atenția conducerii spitalului 

dl, Dumbravă: este chemată ambulanța în mod nejustificat, oameni de joasă speță. 

dl. Hellwig: la punctul 2 s-a aprobat actualizarea Strategiei de Dezvoltare locală, s-a discutat 

despre liceu, dacă nu vor fi performanțe, în anii următori, 2027, liceul se va autoînchide. În 

legătură cu spitalul vechi, nu există altă șansă decât să se dea o HG. 

dna. secretar: am inițiat așa ceva, am emis HCL în acest sens. 

dl. Hellwig: există o șansă ca firma ZASS să vină in România, să facă o linie de montaj. Ce 

să facem , nu avem oameni calificați. 

dl. Dumbravă: avem, numai să vină să facă, le asigurăm terenul. 

dna. Antal: era atelierul de textile, nu l-am putut ține, puteam școlariza fete. 

dl. Hellwig: s-a făcut fabrica de covoare, erau 400 de angajați,acum sunt 39. Trebuie să 

stabilim pentru anul viitor dacă îmbinăm atestarea de 700 de ani a orașului cu Săptămâna 

Haferland. 

dl. Dumbravă solicită desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local în Consiliul de 

Administrație al Spitalului. 

   

Dl. președinte declară ședința închisă. 

 

 

INTOCMIT, 

SECRETAR GENERAL 

Jr. Ioana Madalina Roman 
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